
ZÁPIS  

Ze 45. zasedání školské rady konaného dne 1. 10. 2024  

Přítomní členové ŠR:  

Mgr. Petra Nytrová, Ing. Romana Šebestová, Hana Chlupatá, Ing. Miroslava Obrusníková , Ing. 

Radomír Orkáč, Martin Krejčíček 

Ostatní přítomní: Milan Slíva, starosta obce, Mgr. Jana Tajchmanová, DiS tajemnice školství 

, Mgr. Eva Vránová, pedagog ZŠ, vedoucí odborové organizace ZŠ Ostrava-Hrabová 

  

Program:  

1. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za rok 2023/2024, schváleno bez 

připomínek. 

 

2. Škola informovala o spolupráci s jazykovou školou Hello, která v tomto školním roce 

nabízí hravým způsobem výuku angličtiny pro žáky 1. – 3. ročníku. 

 

3. Paní Chlupatá projevila zájem o zavedení zájmových činností (kroužků) pro žáky, 

zejména se zaměřením na pohyb, tanec, gymnastiku – Kroužkobraní, aj. 

 

4. Informování členů o připravovaném projektovém týdnu, v rámci kterého proběhne dvojí 

komunitní setkání pro zákonné zástupce a veřejnost na téma zdravé výživy dětí. ZŠ žádá 

p. Tajchmanovou, aby pomohla s propagací na tato dvě setkání – zveřejnění informací 

na dostupných obecních informačních kanálech. 

 

5. WIFI: řešen další postup při zavádění. Pan Orkáč sdělil, že je nyní pokryto celé jedno 

patro. ŠR doporučuje řediteli školy, aby  zajistil firmu, která udělá stavební přípravu na 

zapojení, zprovoznění wifi ve zbylých prostorách školy. 

 

6. Zavedení inkasních plateb ve školní jídelně: Pan Orkáč navrhuje změnu stávajícího 

způsobu platby z trvalého příkazu na inkasní platbu. Škola předložila výsledky šetření 

mezi zákonnými zástupci, které proběhlo na třídních schůzkách dne 4. 6. 2024, kde se 

173 rodičů vyjádřilo pro zachování platby trvalým příkazem a 5 rodičů projevilo zájem 

o inkasní platbu.  K tomuto tématu probíhala diskuse. 

 

7. Paní Chlupatá se informovala ohledně preventivních programů pro žáky na I. a II. stupni 

v závislosti na řešení vztahů ve třídě IV.A. 

 

8. Konkrétní otázky ohledně chodu školy a činností vzniklých během povodní bude pan 

Orkáč směřovat písemně na ředitele školy Mgr. Radka Pollo. 



USNESENÍ Č. 33/2024  

 

Školská rada schválila Výroční zprávu o činnosti školy za šk. rok 2023/2024 

  

 

 

 

Originál zápisu s podpisy je uložen u předsedy ŠR.  

  

   

  

                                                                         V Ostravě- Hrabové dne 8. 10. 2024 

 

Zapsala předsedkyně ŠR Mgr. Petra Nytrová  

 

  

                                                                         

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  


